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„A BM Országos Katasztrófavédelmi Főigazgatóság üdvözöl minden olyan 
kezdeményezést, ami erősíti a társadalmi összefogást.  
Ebben a kritikus helyzetben még nagyobb jelentőséggel bírnak az ilyen és 
ehhez hasonló próbálkozások. 
Munkájukhoz, aukciójukhoz sok sikert és jó egészséget kívánok.” 
 

Gulyásné Dr. Gyurka Tímea tű. ezredes  
hivatalvezető 

  
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

 

„Őszinte örömmel értesültem a kezdeményezésükről!  
Jó látni, hogy a kihívásokkal teli világunkban az emberi összetartást segítő, 
összetartozást erősítő cselekedetek jelennek meg. 
A globális tendenciák (mint a klímaváltozás, a vízválság, és most a 
járványhelyzet) ellentmondásos helyzeteket teremtenek: 
• Egyrészről mindenki a maga szintjén, elszigetelődve próbál 
megoldást találni, 
• a másik oldalról ezek a törekvések széleskörű összefogást 
igényelnének! 
A Hawle Kft. kezdeményezése egy példa lehet arra, hogy igenis 
összehangolhatóak az egyéni cselekedetek, és a közösségi érdekek.     
Nagyon sok sikert kívánok az aukcióhoz és arra bátorítok mindenkit, hogy 
vegyen rész az árverésen, és járuljon hozzá a kezdeményezés sikeréhez! 
 
„Nem elég a tudás, azt alkalmazni is kell; nem elég az akarás, cselekedni is 
kell.” Johann Wolfgang von Goethe” 

Kovács Károly 
elnök 

Magyar Víz- és Szennyvíztechnikai Szövetség 
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„A Magyar Víziközmű Szövetség nevében kérem fogadja őszinte 
elismerésemet és köszönetemet a kezdeményezésükhöz kapcsolódóan.  
A jelenlegi helyzet mindenki számára nehéz, a veszélyhelyzet kihirdetése óta 
minden eltelt nappal több és több teher nyomja a vállunkat, minden újabb 
hét újabb kihívások elé állítja az embereket, az ágazatot és az országot is. 
Ebben a nehéz és mindenki számára ismeretlen szituációban az ilyen jellegű 
kezdeményezések adhatnak az embereknek a mélyponton egy újabb 
löketet, hogy igenis megéri csinálni, megéri harcolni és megéri felállni és 
folytatni!  
Azt gondolom, hogy az Önök kezdeményezése példaértékű és azt mutatja 
meg, hogy ez az ágazat - a víziközmű szektor, olyan mélyen érző emberekből 
áll, akik profi szakemberekként kiemelt feladatuknak tekintik azt, hogy 
segítsenek másokon is, hiszen az ilyen jellegű akciók bizonyítják igazán, hogy 
milyenek vagyunk. Amikor nincs elvárás és nincs nyomás, hanem szívből jön 
az akarat! 
A Magyar Víziközmű Szövetség minden tagjának és Elnökségének nevében 
még egyszer tisztelettel köszönöm és üdvözlöm az Önök kezdeményezését 
és azt kívánom, hogy járjanak sikerrel és menjen híre ennek a nagyszerű és 
előremutató kezdeményezésnek! Kívánok Önnek és munkatársainak 
minden jót, jó egészséget és sok sikert a továbbiakban is. Bízom abban, hogy 
a HAWLE és a MaVíz a jövőben is olyan jó partneri kapcsolatot fog ápolni, 
amilyen az utóbbi években jellemezte az együttműködésünket! 
 
Végezetül fogadja szeretettel Berényi Anna szavait, köszönetem jeléül: 
 
„A jót hosszan kell építeni, beletenni időt, energiát, álmokat és verejtéket.  
Az életet csak lassan deríti fel a siker: nap nap után mindig egy kicsit több 
napsütést hoz magával.”” 

Kurdi Viktor 
elnök 

Magyar Víziközmű Szövetség 
 
 
 

 

 

„A Nemzeti Közszolgálati Egyetem Víztudományi Kara tudományos 
hátterével és oktatási kapacitásával áll ki  a magyar vizekért és az 
emberekért. Ebben a járványhelyzetben a vízbiztonságnak kiemelkedő 
szerep jutott, így a vízipar szereplői is aktívan részt vesznek a kihívás 
leküzdésében. Ennek fantasztikus példáját látjuk a Hawle cég 
felajánlásában, mely igazán nemes cselekedet!” 

Bíró Tibor 
dékán 

Víztudományi Kar 
Nemzeti Közszolgálati Egyetem 

 


